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V e r s l a g  v e r g a d e r i n g  c v  V e l u w e ,  8  o k t o b e r  2 0 2 4 ,   
D e  H e z e n b e r g ,  H e z e n b e r g  6 ,  H a t t e m  

Kenmerk 241008 verslag cv Veluwe  
 

Aanwezig (stemgerechtigd) Aanwezig (niet stemgerechtigd) 
ring Apeldoorn 

• Daniël de Bres (o) 

• Han Bronsveld (o) 
Ring Ede 

• Wiljan de Jong (d) 

• Pieter Methorst (o) 

• Willem de Vos (o) 
ring Harderwijk 

• Henk Kamstra (o-k) 

• Gert de Kok (p) 

• Jacob van Vliet (o) 

• Wijnand Westerink (o) 
ring Hattem 

• Henk Schoonhoven (o-k) 

• Alie Talsma (o) 
ring Nijkerk 

• Bert Broekhuizen (d) 

• Leendert Plug (p) 

• Hielke Wolters (o) 
Evangelisch-luthers 

• Arau Vermeer (o-k) 
classispredikant 

• dr. Wilbert van Iperen 
kerkelijk werker 

• vacature 
predikant met bijzondere opdracht 

•  
 

Afmeldingen/afwezig 

• Hans Kiel (d), ring Apeldoorn 

• Hans van Roekel (o), ring Ede 

• Wim van de Berg (o), ring Hattem 

• Kees van Dam (p) 
 

preses 

• Gerben Westra (p) 
scriba 

• Gerrit Bok (o) 
2e scriba 

• Henny Dolstra-Muggen (o) 
CCBB 

•  
CCVV 

•  
afgevaardigden GS 

• Thomas Kool (o) 

• Leo van Hoorn (o) 
CCFV 

• Henk van de Bunt 
adviseur dienstverlening 

• Janet Bac-Brouwer 
Gasten 

• Sarah Smit-van Deel 

• Daniël Verheij 

• Cor Ruiter 

• Roel Dijkstra 

• Edwin Hop 

• Jan van de Berg 
 
Afmeldingen/afwezig 

• Jan de Lange (CCBB) 

• Erik Schuitemaker (CCVV) 

• Jolanda Aantjes-Lubbersen (o), afgev. synode 

• Gert Wim Stoffer (o), plv. afgev. synode 

• Jan Smit (o-k), afgev. synode 

• prop. Rebecca de Kok-Van den Born 

• Henk van den Brink  
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1 Opening 
Preses ds. Gerben Westra verwelkomt de aanwezigen – leden en gasten –  , in het bijzonder Sarah Smit-
van Deel, Daniël Verheij, Cor Ruiter, Thomas Kool, Roel Dijkstra. 
Hij leest Psalm 119:121-128 en gaat voor in gebed aan de hand van een tekst over “Open weg”. 
 
In memoriam 
Op zondag 16 juni is overleden Remco Adrianus Luite Groen. Remco was kerkelijk werker in de Protes-
tantse wijkgemeente de Hofstad te Apeldoorn. Hij is 38 jaar geworden.  
Op woensdag 24 juli is overleden ds. Dick Floor. Dick was geestelijk verzorger in Bethanië in Ede en 
maakte deel uit van de groep predikanten in algemene dienst of met bijzondere opdracht. Hij is 76 jaar 
geworden. 
Na een moment van stilte wordt gezongen: Eens als de bazuinen klinken (lied 769:1 en 6) 
  
2 Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
3 Voorstel wijziging ord. 10-9-7 sub e 
Kenmerk  
-240425-01 generale synode  en wijzigingsvoorstel 

-240918 reacties kerkenraden 

Preses Westra geeft aan dat veel gemeenten positief hebben gereageerd, vier gemeenten hebben opmer-

kingen gemaakt, geen enkele gemeente heeft afwijzend gereageerd. De classicale vergadering moet, ge-

hoord de inbreng van de kerkenraden, een eigen afweging moet maken. Het moderamen vraagt de classi-

cale vergadering in te stemmen met het voorstel. 

Punten uit de bespreking: 

-Oud. Wolters wijst op de uitgebreide reactie van de Hervormde wijkgemeente Dorpskerk Wezep.  

-Scriba Dijkstra van deze wijkgemeente is als gast aanwezig, hij geeft aan dat in de brief ook een vraag 

wordt gesteld over de status van de uit het ambt onthevene. 

-Diaken Broekhuizen: Een uit het ambt onthevene blijft z.i. volwaardig belijdend lid en heeft ook toegang 

tot het Heilig Avondmaal. 

-Ds. Van Iperen: Bij de colleges voor het opzicht gaat het over ambtsdragers met tuchtwaardig gedrag. Als 

het gaat om een niet-ambtsdrager met tuchtwaardig gedrag is het consistorie van ouderlingen en predi-

kant de opzichtinstantie. De kerkenraad van Wezep stelt wel een goede en spannende vraag. 

-Scriba Dijkstra: Tucht is toch bedoeld om betrokkene in liefde terug te brengen? 

-Ds. Van Iperen: tuchtmaatregel opleggen aan een niet-ambtsdrager ligt bij de kerkenraad/consistorie. 

-Ds. Plug: In de Dordtse kerkorde kon de kerkenraad tucht uitoefenen over de eigen ambtsdragers. In de 

geschiedenis van de Gereformeerde Kerken heeft dat tot verstrekkende gevolgen geleid. Bij de Hervormde 

Kerk lag het uitoefenen van tucht over ambtsdragers bij de classicale of landelijke organen.  

Het gaat erom of iemand binnen de gemeente een functie/rol kan vervullen. Het kan liefdeloos overko-

men, maar het kan voor de betrokkene, die zich misgaan heeft, ook veiliger zijn. 

Het GCKO heeft z.i. wel een opmerking over tucht gemaakt die enige nuance behoeft: “Het GCKO wijst er 

– wellicht ten overvloede – op dat ontzetting uit het ambt een oordeel is over gepleegde daden. De kerk 

acht het noodzakelijk om het ambt te ontnemen. Daarmee neemt de tuchtoefening een einde. Op betrok-

kene als belijdend lid van de kerk is niet langer een tuchtmaatregel van toepassing.” Het zou goed zijn om 

aan het GCKO te vragen hoe deze zin precies gelezen moet worden. 

-Diaken Broekhuizen: Het Opzichtcollege kan ook een schorsing opleggen. De indringende synodediscussie 

over de voorgestelde ordinantiewijziging is gevoerd omdat er eerder onvoldoende oog was voor de slacht-

offers.  
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-Ds. Van Iperen: De situatie van gemeentelid en ambtsdrager is verschillend. Lid 4 is wel definitief, er zit 

wel iets moeilijks in. 

-Diaken Broekhuizen: Het zal voor het Opzichtcollege ook wel lastig zijn om tot een dergelijk zwaar besluit 

te komen. 

-Ds. Plug: Het gaat bij het tuchtrecht niet om het uitzitten van een straf, het tuchtrecht is geen strafrecht. 

Als iemand niet terug kan keren in het ambt is dat geen straf, het is een consequentie van hetgeen heeft 

plaatsgevonden. 

-Scriba Dijkstra: Moet het niet altijd mogelijk zijn om in liefde terug te keren?  

-Ds. Plug: Niet in het ambt, er geldt bij het ambt een hogere standaard. 

-Het gaat om iemand die niet meer als ambtsdrager mag functioneren.  

-Diaken Broekhuizen: Het GCKO kijkt wel zorgvuldig naar de consideraties. 

-Oud. Wolters: Heeft het nieuwe ordinantie-artikel terugwerkende kracht?  

-Ds. Plug: Het GCKO ziet het als een nadere toelichting bij de staande praktijk, het is een toespitsing bij de 

ontheffing uit het ambt. 

-Oud. De Vos: Is de voorgestelde ordinantiewijziging ingegeven door de “woke-cultuur”? 

-Diaken Broekhuizen: Nee, het is ingegeven door zorg voor de slachtoffers, waar de kerk in het verleden 

te weinig aandacht voor had.  

-Oud. Van Hoorn: Het sluit wel aan bij een discussie in allerlei maatschappelijke en publieke organisaties. 

Het is dan moeilijk te verkopen als de kerk daar niet aan meedoet.  

-Ds. Van Iperen: Wel kanttekening bij dat het moeilijk te verkopen is. Slachtoffers voelden zich in de kou 

gezet na verkeerde bejegening door ambtsdragers. Er is ook meer aandacht voor gericht daderbeleid. 

-Ds. Plug: Het artikel geldt voor alle gedragingen waarbij ontzetting uit het ambt aan de orde is, het gaat 

niet alleen om seksuele misdragingen in pastorale relaties. 

Besluit: de classicale vergadering stemt unaniem in met het voorstel tot wijziging van ord. 10-9-7 sub e. 

 
4 Verlenen kerkelijke zending 
Kenmerk: 
-240730-01 moderamen synode akkoord kerkelijke zending kok-van den born 

-240920-01 Rebecca de Kok-van den Born verzoek kerkelijke zending 

Prop. Rebecca de Kok-van den Born heeft het verzoek gedaan om door de classicale vergadering beroepen 

te worden tot predikant met bijzondere opdracht voor de geestelijke zorg. Zij is verbonden aan het Centrum 

voor Levensvragen dat eerstelijns geestelijke zorg in de thuissituatie verleent. De Dienstenorganisatie 

toetst of de te verrichten werkzaamheden voor dit centrum passen bij het ambt van predikant. Het mode-

ramen van de synode heeft op basis van deze toets verklaard dat een beroep mogelijk is. 

Aan de classicale vergadering wordt gevraagd in te stemmen met het beroepen van prop. Rebecca de Kok-

van den Born tot predikant met bijzondere opdracht voor de geestelijke zorg en haar daarmee te verbin-

den aan de classicale vergadering Veluwe. 

Bespreking: 

-Ds. Plug vraagt of mw. De Kok ook een begeleidingscommissie krijgt, heeft de classis daarvoor voldoende 

menskracht?  

Scriba Bok antwoordt dat het moderamen de rol van begeleidingscommissie heeft. Er is twee keer per jaar 

een gesprek met degenen die een kerkelijke zending hebben, het gaat o.a. om geestelijk verzorgers en 

docenten.  

Ds. Van Iperen vult aan dat er geen individuele gesprekken worden gevoerd, maar er is wel contact bij 

bijzondere situaties. Er zijn jaarlijks ook bijeenkomsten voor predikanten in algemene dienst of met bij-

zondere opdracht en voor kerkelijk werkers binnen de classis Veluwe. Een begeleidingscommissie heeft 

niet de opdracht om jaargesprekken te voeren, dat hoort bij de instelling waar betrokkenen werkzaam 

zijn.  

Hij spreekt zijn complimenten uit voor de brief van mw. De Kok, het geeft een goed beeld van de werk-

zaamheden. 



Classicale vergadering Veluwe   

10 oktober 2024  Pagina 4 van 9 
 

Besluit: De classicale vergadering Veluwe stemt in met het beroepen van prop. Rebecca de Kok-van den 
Born tot predikant met bijzondere opdracht voor de geestelijke zorg en haar daarmee te verbinden aan 
de classicale vergadering Veluwe. 
Scriba Bok geeft aan dat het beroep op 9 oktober zal worden uitgebracht, de bevestigingsdienst vindt 
plaats op zondagmiddag 1 december in de Regenboog te Harderwijk. Er volgt een uitnodiging voor de 
afgevaardigden naar de classicale vergadering. 
 
5 Financiën  
Kenmerk 240718-01 CCFV resultaat 2024 begroting 2025 
a) Resultaat 1e halfjaar 2024 

kenmerk Classis Veluwe_realisatie 1e halfjaar 2024_tbv Classis Veluwe 
Het resultaat over het 1e halfjaar 2024 is € 3.508 positief ten opzichte van een negatief begroot resultaat 

van € 1.580. Per saldo komen we dus € 5.088 beter uit. De oorzaken zijn: 

a) We zullen meer rente gaan ontvangen (1,6% op jaarbasis); 

b) Er zijn bij de ‘ringen’ geen kosten gemaakt; 

c) De begrote overige kosten van de Classis Veluwe zijn nog niet besteed; 

d) De overige verschillen zijn kleiner, maar per saldo wordt er minder geld uitgegeven. 

Penningmeester Van de Bunt loopt de toelichting langs. 

Er zijn geen vragen. 

 
b) Begroting 2025 

Kenmerk Classis Veluwe_begroting 2025_bespreekversie_Classis Veluwe 
Begroting 2025 en meer-jaren begroting 2025-2029 

Het resultaat van de begroting 2025 is in lijn met de opgestelde meer-jaren begroting van vorig jaar. Er zijn 
een paar aanpassingen gedaan. Te weten: 
-De rente is iets naar boven bijgesteld, maar nog steeds voorzichtig ingeschat. 

-De kosten van de ‘ringen’ zijn naar beneden bijgesteld, gezien de geringe activiteiten. Ook in het 1e half-

jaar 2024 is hier geen geld aan besteed. 

-De overige kosten classis zijn verhoogd naar € 5.000. Dat geeft ruimte voor een aantal initiatieven zoals: 

* het organiseren van een kerkendag;  

* het organiseren van een ontmoeting met afgevaardigden (starten met een maaltijd en workshops); 

* stimulering gemeente initiatieven/samenwerking; 

* initiatieven vanuit het beleidsplan. 

Daarnaast is een bedrag begroot voor scholing (kerkrecht) en is een post voor onvoorziene uitgaven op-
genomen. 
De € 5.000 begrote overige kosten classis is nog niet gespecificeerd/toebedeeld aan initiatieven. Dit kan 
op een later moment op basis van nog te besluiten initiatieven. 
 
Punten uit de bespreking 
-Oud. Wolters vraagt naar acties van de classis. 
-Ds. Plug: De ringen functioneren niet. 
-Ds. Van Iperen: In sommige classes functioneren de ringen wel redelijk, vaak zijn ze dan meer thema-
gericht. Misschien kunnen er wat meer thema-gesprekken gestimuleerd worden? Bijvoorbeeld over sa-
menwerking en over gemeenten met wijkkerkenraden. ‘Grijs en groen’ kon ook gezien worden als een 
soort ringactiviteit. 
Het niet/nauwelijks functioneren van de ringen heeft o.a. te maken met de schaalvergroting van de clas-
ses (van 75 kleine classes naar 11 grote). Waar men urgentie voelt gaat het wel redelijk. Binnen de CV 
Veluwe is geprobeerd om de ringen te activeren, maar dat is niet gelukt. De werkgemeenschappen heb-
ben kerkordelijk gezien ook een rol bij de ringen. 
-Oud. Van Hoorn: Situatie van de ringen evalueren in de synode? 
-Ds. Van Iperen: Het zou niet verkeerd zijn. Misschien moet er erkend worden dat de ringen niet wer-
ken.  
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Preses Westra vult aan dat er indertijd wel vragen gesteld zijn t.a.v. het functioneren van de ringen: de 
ringen hebben geen echte agenda.  
-Adviseur Bac constateert in de classes waar zij werkzaam is dat er vaker vertrouwenspersonen op ring-
niveau worden aangesteld. Er is ook een model voor ontwikkeld, zie hyperlinks: 
Vertrouwenspersonen aanstellen | Protestantse Kerk in Nederland 
Ring De Bevelanden bespreekt 'Veilige gemeente' - Geloven in de Delta (met onderaan de download van het 
model) 

Besluit: de classicale vergadering gaat akkoord met de begroting 2025. 
 

c) Aanvraag Voorthuizen gk 

Kenmerk 240709-02  
Toelichting op de agenda: “De Gereformeerde kerk van Voorthuizen wil een vleugel aanschaffen en vraagt 
een bijdrage van de classicale vergadering. In de classicale vergadering is aangegeven dat er geld beschik-
baar is voor vernieuwende initiatieven en dat er een tegenprestatie tegenover moet staan.  
Aanvullend mailde de scriba van de gemeente het volgende: 
“Wat betreft de tegenprestatie:  ik mijn beleving zou de classis nog aangeven in welke context wij dit moe-
ten zien. wij willen wel degelijk een tegenprestatie verrichten, dat heb ik ook aangegeven.  Zouden jullie 
dit alsnog kunnen doen? Wellicht dat we in de toekomst nog een keer voor andere zaken een initiatief 
indienen voor een bijdrage. Zelf dachten wij aan: 
1) Uitnodigen classis leden bij intreding Vleugel  

2) Presentatie geven over de classis en het werk dat ze doen aan onze jeugdleden omdat classis relatief 

onbekend is. 

3) Presentatie over het initiatief geven aan de classis op een classisvergadering. “ 

Advies van de penningmeester Henk van de Bunt: 

“Het is in mijn ogen lastig om aan subsidie voor muziekinstrumenten concrete criteria en voorwaarden te 

verbinden vanuit de Classis Veluwe en de subsidieaanvragen beheersbaar te houden. Iedere gemeente 

maakt immers gebruik van instrumenten, die op zijn tijd moeten worden onderhouden en vernieuwd. 

Wat mij betreft zouden we hier niet aan moeten beginnen. Ook zie ik niet direct een link met ons beleids-

plan.” 

Aan de vergadering wordt voorgelegd dat de aanschaf van een vleugel niet past bij wat verstaan wordt 

onder vernieuwende initiatieven en er is ook geen tegenprestatie.” 

Er volgt een korte bespreking, o.a. over de eventuele hoogte van de bijdrage. 

Besluit: de classicale vergadering gaat ermee akkoord om geen bijdrage te geven aan Voorthuizen gk voor 

de aanschaf van een vleugel. 

 
6 Voorstel wijziging ord. 3-18 
Kenmerk 240918 voorstel aanpassen ord 3-18 
Toelichting op agenda: “De vergaderwijzer van de cv GLD Z&O is ook bijgevoegd. Beide voorstellen zijn 
met elkaar in één lijn gebracht. De essentie van het voorstel blijft gehandhaafd en dat is dat de huidige 
beperkingen worden verruimd of verwijderd. 
In de classicale vergadering van 28 mei is dit voorstel besproken. De daar gemaakte opmerkingen zijn 
verwerkt en afgestemd met de classicale vergadering Gelderland Zuid & Oost. Het voorstel is in beide clas-
sicale vergaderingen in eerste aanvaard. De classicale vergadering Gelderland Zuid & Oost heeft in de 
vergadering van 18 september besloten dat als ook de classicale vergadering Veluwe akkoord gaat, het 
voorstel ingediend kan worden bij de generale synode.” 
Besluit: de classicale vergadering gaat akkoord met het voorstel.  
Het zal als wijzigingsvoorstel op de ordinanties worden ingediend bij de generale synode. 
 

7 Voorstel uiteen gaan 
Kenmerk 240704-01 voorstel uiteen gaan 
Toelichting op agenda: “Het voorstel wordt aan de vergadering voorgelegd voor bespreking en instem-
ming.  

https://protestantsekerk.nl/veilige-gemeente/aanstellen-vertrouwenspersoon/
https://www.gelovenindedelta.nl/ring-de-bevelanden-bespreekt-veilige-gemeente/
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Indien de vergadering zich achter het voorstel schaart, zal het in de classicale vergadering van 11 februari 
worden voorgelegd met de vraag of het als wijzigingsvoorstel ingediend kan worden bij de generale sy-
node. “ 
 
Punten uit de bespreking: 
-Waarom 50% van het traktement? Scriba Bok: percentage is arbitrair. 
-Kloppen de aannames? Wachtgeld kan niet gezien worden als afkoopsom, het is een WW-regeling voor 
predikanten. Ziet de predikant vrijwillig af van wachtgeld, als gemeente en predikant er samen uitkomen? 
Het GCA moet er bij losmaking wel iets over zeggen. 
-Bij burgerlijke gemeenten speelt ook iets dergelijks. 
-Losmaking op eigen verzoek, met een financiële component: een soort 3-26-4-b? 
-Wat gaat de predikant na de losmaking doen? Er zitten nog veel haken en ogen aan het voorstel. 
-De laatste jaren zijn er wel enige situaties geweest waar de voorgestelde regeling had kunnen werken. 
Er is daarover ook contact geweest met Juridische Zaken in Utrecht. 
-Uit het voorstel wordt dit niet duidelijk. 
-Wat betekent losmaking op eigen verzoek, is de predikant dan weer meteen beroepbaar?  
-Voorstel moet wel aangepast worden, ook tekstueel, het moet zorgvuldig geformuleerd worden. 
-Wordt men het eens om uit elkaar te gaan bij een vergoeding van maximaal 50%? Het gaat om een een-
malig bedrag. 
-Soort kantonrechtersformule hanteren? 
-Het gaat om een extra instrument bij uit elkaar gaan van gemeente en predikant.  
-Scriba Bok: volgende vergadering over aangepast voorstel spreken, bespreking dan beschouwen als eer-
ste keer, ook samen met Gelderland Zuid & Oost. Opmerkingen kunnen doorgegeven worden aan de 
scriba. 
Afspraak: er komt een herzien voorstel. 
 
8 Voorstel agendapunt synode 
Kenmerk 240723-01 radicaal extreemrechts met de bijlagen 

Toelichting op agenda: “Een groep verontruste voorgangers vraagt om de bijgevoegde oproep te onder-

steunen en daarbij gebruik te maken van de mogelijkheid dat als drie classicale vergaderingen dit doen, 

de  generale synode in buitengewone zitting bijeen komt.”  

Opmerkingen uit korte bespreking: 

-Het is inhoudelijk heel ingewikkeld voor een synodebespreking; er is al een verklaring van Micha Neder-

land. 

-Het werkt polariserend. 

-Landelijke kerk reageert wel op uitwerking van concrete zaken vanuit de politiek, bijvoorbeeld m.b.t. het 

stoppen van de bed-bad-brood-regeling. 

-Preses Bouw heeft in een televisie-uitzending een zorgvuldige reactie gegeven. 

Uitslag stemming: tien tegen, drie voor, een blanco.  

Er wordt dus niet om een buitengewone zitting van de generale synode gevraagd. 

 
9 Verkiezing afgevaardigden 
a) afvaardiging naar de classicale vergadering 

Aftredend en herkiesbaar: 

-diaken Bert Broekhuizen, Voorthuizen gk (ring Nijkerk) 

-ds. Leendert Plug, Barneveld hg wijk 4 (ring Nijkerk) 

-ouderling Hans van Roekel, Harskamp hg (ring Ede) 

-ouderling Wijnand Westerink, Elburg hg wijk West en Oostendorp (ring Harderwijk) 

Besluit: de classicale vergadering gaat bij acclamatie akkoord met de voordrachten. 

Voordracht afgevaardigde naar de classicale vergadering (zie agenda voor nadere informatie) 

-Sarah Smit-van Deel (o), Heerde pg Ontmoeting 
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-Daniël Verheij (o), Ederveen hg 

-Cor Ruiter (o), Hoevelaken hg  

Besluit: de classicale vergadering gaat bij acclamatie akkoord met de voordrachten. 

Na de verkiezing door de vergadering wordt aan hen gevraagd of ze de verkiezing aanvaarden, Dat moet 

binnen twee weken schriftelijk bericht worden bij het breed moderamen. Het breed moderamen be-

noemt degenen die verkozen zijn en doet daarvan mededeling aan de kerkenraden en aan degenen die 

verkozen zijn. 

b) Afvaardiging naar de generale synode 

Toelichting op agenda: “De afgevaardigde Thomas Kool (o) en secundus Hielke Wolters (o) treden eind 

dit jaar volgens het rooster af. De kerkenraden zijn gevraagd een voordracht te doen voor een diaken en 

een secundus.  

Henk van den Brink, lid van de Hervormde wijkgemeente Eben-Haëzerkerk te Apeldoorn, is bereid verko-

zen te worden als afgevaardigde naar de generale synode.” 

Besluit: de classicale vergadering gaat bij acclamatie akkoord met de voordracht van Henk van den Brink 

als afgevaardigde naar de generale synode. 

 
10 Benoeming lid Classicaal College voor de Behandeling van Beheerszaken (CCBB) 
Kenmerk 240902-01 bijlage cv bom 

CCBB draagt voor benoeming als lid Jan Bom voor.  

Besluit: de classicale vergadering gaat bij acclamatie akkoord met de voordracht van Jan Bom als lid van 

het CCBB. 

De benoeming gaat in op 9 oktober 2024. 

 
11 Overige bespreekpunten 
a) de preekvoorziening  
Ds. Gert de Kok vraagt: “Steeds meer gemeenten lopen tegen problemen aan hierin. En vooral de start 
van het jaar is een survival of the fittest. Kan de classis hierin iets betekenen of als signaalfunctie naar 
Utrecht?” 
Punten uit de bespreking: 
-In noordelijke classes is afgesproken op welk moment gestart mag worden met het zoeken naar gastpre-
dikanten. 
-Preekvoorzieners hebben een lastige taak, het wordt een soort ratrace.  
-Preekvoorzieners bellen in december 2024 al over preekbeurten in 2026.  
-Soort moreel appel doen om niet zo vroeg te bellen? 
-Bespreken in werkgemeenschappen?  
-Eerder waren er ringbeurten, het gaat ook om besef van samen kerkzijn. 
-Aantal voorgangers neemt af, er zijn dus minder voorgangers beschikbaar voor preekbeurten. 
-Nog een keer agenderen? 
 
12 Afscheid afgevaardigden 
Toelichting op agenda: “Formeel loopt de zittingstermijn af op 31 december. Omdat dit de laatste classicale 

vergadering in dit jaar is, nemen we nu afscheid van: 

-Wim van de Berg (o), Emst hg, afgevaardigde naar de classicale vergadering, lid van het breed moderamen 

-Kees van Dam (p), afgevaardigde naar de classicale vergadering 

-Henk Koekoek (o), afgevaardigde naar de classicale vergadering 

-Thomas Kool (o), afgevaardigde naar de generale synode 

-Hielke Wolters (o), secundus afgevaardigde naar de synode, hij blijft wel lid van de classicale vergadering” 

Scriba Bok spreekt een kort dankwoord uit in de richting van Henk Koekoek en Thomas Kool en overhan-

digt daarbij een kaars en kaart. De dank wordt onderstreept met applaus. 

 
13 Rondvraag 
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Er zijn geen vragen 
 
14 Verslagen 
Kenmerk 240528 verslag cv Veluwe, 240619 verslag cv Veluwe schriftelijk  
De verslagen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
15 Personalia en besluiten, mededelingen 
a) kenmerk 240514 personalia en besluiten  
Geen vragen/opmerkingen. 
b) Mededelingen scriba 
-De 2e scriba Henny Dolstra-Muggen heeft aangegeven in de loop van volgend jaar af te treden. We 
starten de zoektocht naar een opvolg(st)er. De taken zijn: het opstellen van de verslagen van de ver-
schillende vergaderingen, het maken van afspraken van de classispredikant en de redactie van de web-
site. 
-Vergaderschema voor 2025 is verspreid. 
-Bericht van de Dienstenorganisatie: “De afgelopen periode heeft de werving plaatsgevonden voor leden 

voor het nieuwe Interclassicaal College voor het Opzicht (ICO). We hebben een beperkt aantal reacties 

ontvangen. 

Helaas zijn er geen sollicitanten die woonachtig zijn in uw classis. Op dit moment hoeven er binnen uw 

classis dus geen gesprekken gevoerd te worden.  Vanwege het beperkte aantal reacties zal er vanuit het 

moderamen een bericht uitgaan naar de CCO’s met het verzoek personen uit hun netwerk te benaderen 

en/of een voordracht te doen vanuit de leden van het CCO. Het kan zijn dat u op een later moment dus 

nog gegevens ontvangt van een nieuwe kandidaat. We hopen u hierover begin oktober nader te berich-

ten.”  

-De scriba heeft aan de hand van de lijst uit LRP de namen gecontroleerd van de gemeenten en waar dat 

nodig was aangepast. Dat geldt ook voor de emailadressen. 

-De Dienstenorganisatie is gestart om de archieven te inventariseren. Van de voorgangers van de classis 

Veluwe is nu bekend dat de ongeordende archieven van de classes Harderwijk en Hattem berusten bij 

het archief van de gemeente Harderwijk. Met de Dienstenorganisatie is afgesproken om daar een keer 

naartoe te gaan om verdere afspraken te maken. Het archief van de classis Nijkerk heeft de scriba opge-

haald bij de toenmalige scriba en zal dat op orde brengen. 

-Pastor Jolanda Aantjes-Lubbersen te Hall en Voorstonden heeft een positief bericht ontvangen op haar 

verzoek om toegelaten te worden tot het colloquium.  

 

Ds. Van Iperen heeft twee mededelingen: 

-Tijdens het driedaagse beraad van classispredikanten is o.a. gesproken met theoloog Erik Borgman en is 

er met een mediator gewerkt aan casuïstiek. 

-Op 26 september hebben scriba De Reuver, directielid Stuivenberg en adviseur Bac een bezoek gebracht 

aan de classis Veluwe. In Barneveld is gesproken over de thematiek van algemene kerkenraden met wijk-

kerkenraden, in Veessen/Vorchten over kleine gemeenten en het zoeken naar samenwerking. 

 
16 Ingekomen en uitgegane stukken 
de lijst 240000 ingekomen stukken vanaf 240514-01  
de lijst 240000 uitgegane stukken vanaf 240514-01 
 
17 Presentatie pioniersplek de Hezenberg 
Mw. Carla Boven, geestelijk verzorger, geeft een presentatie. Deze wordt nagezonden. 
Preses ds. Gerben Westra dankt haar voor de presentatie. Hij overhandigt haar een cheque van € 4.000 
als stimuleringsbijdrage voor de pioniersplek van de Hezenberg. 
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18 Avondgebed in de kapel 
Carla Boven samen met vrijwilligster Marjan gaan voor in het Avondgebed. 
 
 
 
Het verslag is vastgesteld in de vergadering van 11 februari  2025. 
 
 
 
G.H. Westra     G.W. Bok 
preses      scriba 


